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Styrelseprotokoll nr 9, 2022-11-07 på Senioren 
 
Närvarande  Delges även   
Anita Berg  Conny Jönsson 
Ruth Brunner, ordförande   Christer Samuelsson      
Barbro Carlsson, sekreterare Sven-Ove Sandqvist, valberedningen                    
Rolf Karlsson Även närvarande  
Hem Mathiasson Jan Göransson, valberedningen 
Lena Mathiasson Richard Roth, valberedningen 
Tommy Nermar 
Bengt Olsson, v ordförande 
Frånvarande 
Bitte Wallenius, kassör 
                                                                      
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes efter genomgång. 
 
§ 3 Genomgång och justering av protokoll 2022-10-03 
Föregående mötesprotokoll justerades och lades till handlingarna. 
 
§ 4 Val av justerare 
Tommy Nermar valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 5     Valberedningen informeras och informerar 

➢ Styrelsen: Bengt och Rolf ställer inte upp för omval 2023. 
Ruth, Barbro och Anita omval 2023. Barbro aviserade att hon ställer upp för omval på 
två år men lämnar sekreteraruppdraget efter ett år. Hem, Bitte, Lena och Tommy 
kvarstår 2023. 

➢ Valberedningen: Sven-Ove Sandqvist och Richard Roth omval 2023.  
Jan Göransson kvarstår. 

 
§ 6 Ordförande informerar 

➢ På Samorganisationens temadag den 26 oktober på Senioren kom endast ett fyrtiotal 
medlemmar. Kanslichef Morten Kehler från distriktet berättade om vad de gör och 
vilka som är anställda. Han pratade också om att alla föreningar ofta har samma 
problem med att få nya engagerade medlemmar och att få dem att stanna kvar, men 
hade ingen lösning på problemet. Morten betonade också att det är viktigt att vi 
börjar samarbeta med andra föreningar, t ex ordnar gemensamma resor.  
- Tore Kvist från Bogruppen informerade bl a om WHO och hoppades att samarbetet 
med kommunen kommer igång till våren. SPF, PRO och SKPF samarbetar i frågan. 
- Tommy Nermar informerade om kommande utbildningar i digitala kunskaper. 

➢ Bitte, Hem och Ruth deltog i föreningskonferensen i Eslöv den 21 oktober.  
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Delvis var det en bra konferens. Grupparbetet fungerade inte p g a undermålig 
akustik i lokalerna. 
Anders Rosengren, läkare och professor, höll ett mycket bra föredrag om att hantera 
hälsan i vardagen. Rosengren kan vara ett bra ämne för nästa temadag, som ev kan 
avslutas med far och son Runeson (flera som önskade fick inte plats när de underhöll 
på onsdagsträffen senast). 

➢ Ruth och Bengt deltog i Bjärnum Trivsams trevliga 40-årsfirande. 
➢ Ingrid Magnusson, distriktsledamot, från Bjärnum har aviserat att hon gärna vill träffa 

några från styrelsen förslagsvis den 22/11. Ruth, Lena, Bitte och Barbro deltar. 
 
§ 7     Tommy informerade om IT-satsningen 

➢ Roy Paulsson från SPF Bjärnum har hoppat av gruppen.  
➢ Tommy tar kontakt med Mats Ernstsson Vuxenskolan för samarbete fortsättningsvis, 

och för att vi behöver fler android-lärare. 
➢ Tommys grupp hade ett infomöte den 31/10 för 35 anmälda medlemmar. Tre 

utbildningsdagar är bokade i höst på Senioren. Deltagarna är uppdelade i två 
grupper, Android där Stig Åkesson är ledare och Iphone där Per Wallenius är ledare. 
Det finns flera i kö för att delta i utbildningarna. 

➢ Det finns färdiga utbildningspaket som är utmärkta att följa. Dessutom kommer 
Tommy att söka samarbete med olika banker för olika typer av utbildningsupplägg. 
Fler nybörjarkurser kommer att starta i januari.  

➢ Styrelsen vill ha ett nytt säkert nätverk på Senioren som Senioren ska betala. 
➢ Tommy har pratat med Lisen Ekdahl om att inrätta en ”mobilhörna” där 

medlemmarna kan träffas en dag i veckan. Styrelsen tyckte det var ett bra förslag.  
     
§ 8      Bidrag från Postkodstiftelsen 
Bitte har gjort en sammanställning på vad som krävs för att få bidrag från Postkodstiftelsen. 
Vi kom fram till att det inte går att söka för vårt tårtprojekt på Hässleholms äldreboenden. 
 
§ 9      Styrelseledarmötenas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 

➢ PR-gruppen – Ruth Brunner / Ruth deltog inte på deras senaste möte.  
➢ Friskvårdsgruppen – Lena Mathiasson / Inget möte.  
➢ Medlemsvård – Barbro Carlsson / De har haft en träff med 85+ i 

församlingshuset med musik och fika. Det var fullsatt, mycket trevligt. 
➢ Bogruppen – Rolf Karlsson / Inget möte 
➢ Sångkören - Anita Berg / Kören ska ha konsert i Önnestad kyrka den 20/11.  
➢ Klubbmästare – Anita Berg / Värdgrupperna fungerar bra. 
➢ Lotteri – Hem Mathiasson / Fungerar mycket bra. 
➢ SPF Samorganisationen – Bengt Olsson / inget nytt att rapportera 

 
§ 10    Ekonomi 

➢ Bitte har skickat balans- och resultatrapport. Fortsatt god ekonomi. 
➢ Barbro beställer 18 tårtor på Färskvaruhallen till den 25/11. Barbro, Ruth, Rolf och 

Bengt levererar dem ca kl 13.30 till Högalidshemmet, Björksäter, Kaptensgården Hem 
tipsar om att kontakta Håkan, 073 – 402 67 22) och Ehrenborg. Ruth kontaktar 
pressen. 

§ 11 Övriga frågor 
➢ Årsmötet 2023 är bokat i församlingshuset den 15/2 kl 14.00. Anita informerar kören. 
➢ Styrelsens lokalbokning på Senioren för 2023 godkänd. 
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§ 12 Nästa styrelsemöte 
Måndag 2022-12-05 kl 09.00 på Senioren. 
 
§ 13    Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.  
                      
Vid protokollet Justerat  Justerat 
 
 
 
Barbro Carlsson Tommy Nermar Ruth Brunner 
Sekreterare                    Ordförande   


